
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. august 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 120

Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 5. august 2019 vedr. Politiets manglende

aktivitet/efterforskning på anmeldte sager, jf. REU Alm. del – bilag 40, herunder redegøre

for om ministeren finder Politiets indsats, som den beskrives i henvendelsen, tilfredsstil-

lende? Desuden bedes ministeren oplyse, om ministeren deler den opfattelse, at opkla-

ring af borgernes og virksomhedernes sager skal have højere prioritet, end tilfældet angi-

veligt har været i de skitserede sager, og i bekræftende fald redegøre for hvad ministeren

vil gøre for at sikre en højere prioritering af sagerne hos Politiet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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